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W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o wycięcie uschniętych drzew przy ul. 

Kertyńskiego przy „rondzie” . Ponieważ drzewa są całkowicie uschnięte są zagrożeniem 

szczególnie w trakcie częstych wiatrów. 

Z góry dziękuje za rozpatrzenie tej prośby 

Z poważaniem

Joanna Śliwińska-Łokaj


